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REPUBLIKA HRVATSKA 

SREDNJA ŠKOLA OTOČAC 

 

KLASA: 007-04/23-01/02 

URBROJ: 2125/37-04-23-04 

Otočac, 26. lipnja 2023.  

 

 

S K R A Ć E N I   Z A P I S N I K 

 

s 31. sjednice Školskog odbora Srednje škole Otočac održane 26. lipnja 2023. godine 

s početkom u 10:00 u prostoru Srednje škole Otočac, Ćirila i Metoda br. 2 

 

 

Nazočni članovi: Vera Atalić, Renata Hodak, Katarina Ostović Cvitković, Maja Pezelj Mandarić, 

Damir Rogić, Ivana Šimatović 

Opravdano izostali: Vlatka Gašparović 

 

Nazočno je šest članova. 

 

Ostali nazočni: Adela Rukavina - ravnateljica Škole, Dajana Marković – tajnica škole 

 

Zapisničarka: Snježana Oršanić 

 

Predsjednica Školskog odbora, gospođa Maja Pezelj Mandarić, pozdravlja prisutne te utvrđuje da je 

na sjednici prisutno šest članova Školskog odbora.  

Predsjednica Školskog odbora predlaže sljedeći  

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika s 30. sjednice Školskog odbora 

2. Razmatranje Prijedloga Pravilnika o mjerilima i načinima korištenja nenamjenskih donacija 

i vlastitih prihoda Srednje škole Otočac te donošenje odluke o istom 

3. Razmatranje Prijedloga Pravilnika o radu Srednje škole Otočac te donošenje odluke o istom 

4. Razmatranje zamolbe KK Otočac za korištenje sportske dvorane te donošenje odluke o 

istom 

5. Razmatranje zamolbe TK Otočac za korištenje sportske dvorane te donošenje odluke o 

istom 

6. Donošenje odluke o raspisivanju Oglasa za upis polaznika u program obrazovanja odraslih 

za školsku godinu 2023./2024. 

7. Donošenje Odluke o cijeni noćenja i prehrane u Učeničkom domu Srednje škole Otočac 

8. Možebitno 

 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 
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Ad 1. Zapisnik s 30. sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen.    

Ad 2. Školski odbor jednoglasno donosi odluku o prihvaćanju Pravilnika o mjerilima i načinima 

korištenja nenamjenskih donacija i vlastitih prihoda Srednje škole Otočac. 

Ad 3. Školski odbor jednoglasno donosi odluku o prihvaćanju Pravilnika o radu Srednje škole 

Otočac. 

Ad 4. Školski odbor jednoglasno prihvaća zamolbu KK Otočac za najam sportske dvorane za 

održavanje trening kampa i za smještaj sudionika u Učeničkom domu od 2. do 8. srpnja 2023. 

Ad 5. Školski odbor jednoglasno prihvaća zamolbu Taekwondo kluba Gacka za korištenje sportske 

dvorane 26. lipnja 2023. godine od 16:30 do 18:30. 

Ad 6. Školski odbor jednoglasno donosi odluku o objavi oglasa za upis polaznika u program 

srednjoškolskog obrazovanja odraslih za školsku 2023./2024. godinu 

Ad 7. Školski odbor jednoglasno donosi odluku o cijeni noćenja i prehrane u Učeničkom domu 

Srednje škole Otočac. 

Ad 8. Predsjednica Školskog odbora otvara raspravu. 

Ravnateljica članove Školskog odbora informira o tome da je Škola napokon dobila rješenje za upis 

učenika u program za obrazovanje frizera. 

Raspisan je natječaj za upise u Srednju školu Otočac. Prijave traju od 28. lipnja do 7. srpnja 2023., a 

upisi će biti od 10. srpnja 2023.  

Ravnateljica napominje da će biti problema sa satnicom koja će se određenim nastavnicima 

smanjiti. Prošle godine ukinut je program obrazovanja za zanimanje poslovni tajnik tako da će neki 

nastavnici raditi u nepunom radnom vremenu. 

Ravnateljica također članove Školskog odbora informira o tome da će i ove godine u Učeničkom 

domu biti smještena djeca iz Ukrajine koji će iz Doma svakodnevno ići na more. Dio troškova i ove 

će godine snositi grad u iznosu od 4.000,00 €, a u istom bi iznosu trebala dio troškova sufinancirati i 

županija. 

Ravnateljica napominje da bi trebali imati još jednu sjednicu krajem sedmog mjeseca. 

Gospodina Damira Rogića zanima postoji li mogućnost da se Školski odbor oslobodi donošenja 

odluka o najmu dvorane. Ravnateljica napominje da to stoji u odluci koju je donio župan i da za 

sada nema druge mogućnosti. 

Gospođu Ivanu Šimatović zanima postoji li mogućnost organiziranja elektroničkih sjednica. 

Ravnateljica napominje da se zbog takve mogućnosti treba mijenjati Statut pa će se to imati u vidu 

prilikom  sljedećih  izmjena. 

 

Budući da više nije bilo tema za raspravu, predsjednica Školskog odbora pozdravlja prisutne i 

završava sjednicu. 

 

 

Završeno u 10:35. 

 

 

Zapisničarka                Predsjednica Školskog odbora 

 

Snježana Oršanić, oec.                                                      Maja Pezelj Mandarić, dipl. oec. 

 


